
  

GRADSKA ZAJEDNICA KULTURE ČAKOVEC 
 

    

ZAPISNIK  

SA ODRŽANE IZBORNE GODIŠNJE SKUPŠTINE 

GRADSKE ZAJEDNICE KULTURE ČAKOVEC 

održane 15.02.2019. u 17 sati u prostorijama LOVAČKG DOMA u Čakovcu. 

 

 

 

 Izbornu Skupštinu otvorio je predsjednik GZK Čakovec Nikola Kotur te pozdravio nazočne   

 skupštinare te  predstavnika grada Čakovca Davida Vugrinca pročelnika za protokolarne djlatnosti. 

 

  Predložen je slijedeći DNEVNI RED:  

 

1. Otvaranje skupštine  

2. Izbor radnih tijela  

- Radnog predsjedništvo 

- Zapisničara 

- Verifikacijske/Izborne komisije 

- Ovjerovitelja zapisnika 

3. Izvještaj Verifikacijske komisije 

4. Izvješće o  radu i financijskog poslovanja za 2018. godinu 

5. Izvješće Nadzornog odbora za 2018. godinu 

6. Prijedlozi i izmjena Statuta GZK Čakovec 

7. Razrješenje članova 

- Predsjednika 

- Tajnika 

- Izvršnog odbora 

- Nadzornog odbora 

8. Prijedlog i izbor novih članova 

- Predsjednika 

- Tajnika 

- Izvršnog odbora 

- Nadzornog odbora  

9. Prijedlog i donošenje Odluke o raspodjeli sredstava iz proračuna Gradske zajednice 

kulture za 2019. Godinu 

- Redovna djelatnost 

- Stručni rad 

10. Prijedlog i donošenje odluke o službenom LOGOTIPU GZK 

11. Prijedlog i donošenje odluke o ukupnom radu i poslovanju Gradske zajednice kulture 

za 2019. godinu 

12. Ostala pitanja 

 

 

 

 

 

 



 

   *** JEDNOGLASNO je prihvaćen Dnevni red Izborne Skupštine. 

 

Ad2)   Predsjednik Nikola Kotur: predložio je radno predsjedništvo: Dejan Buvač-predsjednik te 

članove  

  Jagodu Srša i  Nikolu Kotura, a za zapisničara Jagodu Srša. 

  Dok su za ovjerovitelje Zapisnika predloženi Marijan Ramušćak i Mladen Obadić 

 

**** Prijedlozi su jednoglasno prihvaćeni. 

 

 Ad3) Verifikacijska komisija utvrila je da je na Skupštini temeljem punomoći zastupljeno 20 

članica GZK od ukupno 21, nedostaje Gradski puhački orkestar, zamoljeni su skupštinari da glasa 

samo jedan predstavnik odnosno onaj koji ima punomoć udruge, kvorum za Skupštinu postoji te će 

sve donešene  odluke biti pravovaljane. 

 

 Ad4) Predsjednik N. Kotur podnio je Izvješće o radu i financijskom poslovanju za 2018.g., ukupni 

primitci su bili 526.050,18 kn, a izdatci 518.460,30 kn dok je stanje na žiro računu 18.002,70 kn. 

Nabrojao je i programe te aktivnosti Gradske zajednice kulture Čakovec u 2018. godini 

Izvješća su nakon doga dana na raspravu skupštinarima. 

− Mladen Obadić predlaže da se ubuduće Financijsko izvješće šalje u radnim materijalima 

svim članicama . 

 Pošto nije bilo daljnje rasprave isto je dato na usvajanje. 

 ****Jednoglasno je prihvaćeno Izvješće o radi i financijskom poslovanju za 2018.g.. 

 

**PRILOG: Izvješće o radu i financijskom poslovanju za 2018.g. 

 

 

  Ad5) Izvješće Nadzornog odbora podnio je Stjepan Mesarić član NO. 

           NO predlaže da se prihvati podnijeto Izvješće. 

        - Mladen Obadić predlaže da se i Izvješće  NO šalje u radnim materijalima članicama. 

− D. Buvač-informira da se Izvješće NO daje direktno na Skupštinama a ne šalje se u 

radnim materijalima što je i prihvaćeno.. 

  **** Jednoglasno je prihvaćeno Izvješće NO.  

   *** PRILOG : Izvješće Nadzornog odbora 

 

 

  Ad6) Skupštinarima je u Radnim materijalima stigao i prijedlog Statuta  koji je dat na raspravu ,  

  s naglaskom da je zabunom stavljeno izbor dopredsjednika ta će se isto brisati iz Statuta. 

  O Statutu je raspravljao i Izvršni odbor i predlaže Skupštini da ga usvoji. 

         - Marijan Ramušćak- postavlja pitanje zašto se u Statutu nalazi članak o pečatu kad se isti    

  Novim   zakonom o udrugama i Uredbom  ne moraju koristiti. Skreće pozornost na članak 42   

  Zakona o  udrugama gdje članovi sami nadziru rad udruga umjesto NO. 

  Raspravljalo se o potrebi i funkciji NO . 

− Dejan Buvač iznosi iskustva sa trerena te smatra da postoji potreba za NO  koji vrši uvid u 

poslovanje 

− Senka Bašek Šamec-  smatra da se Statut kreira prema potrebama udruga ,ali se mora držati 

Zakona. 

− N. Kotur- Udruga može imati tijelo koje vrši kontrolu, ali i ne mora ,a svi podaci moraju biti 

javni, a da mnoge institucije i dalje traže upotrebu pečata i predlaže da to ostane do 

daljnjega. 

 

 



Skupštinari se slažu da za sada ostaje NO koji će vršiti kontrolu u rad GZK i pečat.. 

− M. Obadić-  je mišljenja da  mandat predsjednik GZK može biti najviše dva uzastopna 4-

godišnja mandata, te u tom smislu predlaže da se promjeni članak 23. 

− PRIJEDLOG je dat na raspravu i glasanje. 

 **** 1 članica se izjasnila ZA ovakav prijedlog, 18 članica je protiv takvog prijedloga dok je 1 

članica suzdržana. Tako da prijedlog nije prošao. 

 

Rasprave više nije bilo i prišlo se izglasavanju Novog Statuta GZK Čakovec. 

 

 **** Sa 19 glasova ZA i 1 suzdržanim prihvaćen je novi STATUT GZK. 

 

 ** PRILOG: NOVI STATUT GZK 

 

 

 Ad7) D. Buvač predlaže članicama da se da razrješnica  predsjedniku, tajniku članovima IO i NO. 

         ***** JEDNOGLASNO je sa 20 gladova dana razrješnica dosadašnjem rukovodstvu, 

predsjedniku , tajniku te članovima IO i NO. 

 

 

 Ad8)  

a) N. Kotur ističe da su članice imale mogućnost predložiti kandidate za  predsjednika i tajnika 

zajednice pošto nije bilo istih članovi IO daju svoj prijedlog : Nikola Kotur- predsjednik i 

Jagoda Srša – tajnica. 

**** JEDNOGLASNO su potvrđeni Nikola Kotur za predsjednika GZK i Jagoda Srša za tajnicu  

   GZK.  Nikola Kotur kao predsjednik temeljem Statuta zastupa Zajednicu. 

 

b) Članovi IO na osnovu pristiglih prijedloga predlažu u IO : Senku Bašek Šamec, Predraga 

Kočilu, Nikolu Kraljića, Tonija Fažona ,Dejana Buvača, Josipa Cara te Tanju Luketić 

Prprović. 

 

Prijedlog je dat na raspravu. 

-KUD  Mačkovec, Branko Nemec, naglasio da je poslao svoj prijedlog koji je stigao pismenim 

putem jučer navečer ( nakon roka za prijavu prijedloga) te predlažu Mirjanu Hrženjak, te nakon 

rasprave povlače svoju kadidaturu. 

 

- Mladen Obadić  predlaže da se iz skupine H predloži  kandidat za člana u IO , jer su u IO dva 

člana iz skupine A. 

Slijedila je rasprava po čemu po Statutu u IO trebaju biti zastupljeni kandidati svih skupina. 

- Pošto su Josip Car i Predrag Kočila   dva kandidata iz  iste skupine, Obadić  predlaže da se 

međusobno dogovore nazočne članice iz skupine H da daju svog kandidata, kako ni jedna članica 

skupine H nije željela predložiti kandidata Mladen Obadić predlaže sebe kao kanitata za člana IO iz 

skupine H. 

- Između dvojice kanditata iz skupine A članice su glasale za izbor kandidata:  

 Josip Car- 16 glasova ZA 

 Predrag Kočila – 2 glasa ZA 

Dva su bila suzdržana. 

** Konstatirano je da je prema broju glasova član IO iz skupine Josip Car koji je dobio većinu 

glasova. 

 

***** Izabran je i potvrđen novi IO GZK koji čine: 

Nikola Kotur- predsjednik, Jagoda Srša- tajnica te članovi IO: Nikola Kraljić, Senka Bašek Šamec, 

Dejan Buvač, Tanja Luketić Prprović, Toni Fažon , Josip Car i Mladen Obadić. 



 

***Pošto članovi IO koji su izabrani ne mogu biti potpisnici Zapisnika predsjedavajući Dejan 

Buvač umjesto Mladena Obadića koji je bio izabran, predlaže Ladislava Varga koji će biti potpisnik 

Zapisnika uz Marijana Ramušćaka. Prijedlog je prihvaćen. 

 

c) Prijedlozi za NO koji su bili pristigli pismenim putem  su: Martina Kuretić Sedlar, Stjepan 

Mesarić i Dražen Bacinger, pošto nije bilo drugih prijedloga isti je dat na usvajanje. 

 

**** U NO jednoglasno su izabrani: Martina Kuretić Sedlar, Stjepan Mesarić i Dražen Bacinger. 

 

Ad9) Predsjednik Kotur iznio je prijedlog o raspodjeli sredstava GZK za 2019.g. materijali su bili 

dostavljeni skupštinarima te su dati na raspravu. 

 

PRILOG: 

1. PRIJEDLOG RASPODJELE SREDSTAVA GZK za 2019g, prema ostvarenim bodovima u 

skupinama 

                2. Prijedlog raspodjele za stručni rad 

                3. Raspodjela sredstava za redovnu djelatnost 

 

Predsjednik je naglasio da GZK raspolaže sa 450.000,00 kn, od čega je 285.000,00  prema 

bodovima za redovnu djelatnost, 150.000,00 za stručni rad i 90.000,00 za godišnji iznos u 

bodovima . 

 

Predsjednik Kotur pročitao je pristigli dopis Zrinske Garde Čakovec 

PRILOG: Dopis Zrinske garde Čakovec 

 

Predsjednik naglašava da je Zrinskoj Gardi Čakovec za 2016. g. doznačena sredstva direktno iz 

proračuna Grada i da se time Garda financira iz proračuna. 

- M. Obadić naglašava da ti podaci nisu točni ,te da ta sredstva nisu dobili iz proračuna, već 

naglašava da su to sredstva koja je Garda dobila iz projekata jer se javljaju na razne projekte 

te sudjeluju u projektu TZ i svake subote drže stražu u Gradu, te naglašava da Grad duguje 

novce Gardi. 

- David Vugrinec smatra sa su oba govornika u pravu i nisu te naglašava da Zrinska garda nije 

udruga koju Grad treba financirati putem proračuna,te da Grad potiče da se udruge udruže u 

Zajednice koje imaju pravilnik o raspodjeli koji bi se raspoređivao na udruge, smatra da je 

Zrinska garda članica Zajednicei da bi trebala dobivati sredstva iz  GZK, naglašava da Grad 

ne duguje novce Gardi već je to dug TZ.Naglašava da su svi podaci javni i vidljivi te da svi 

imaju uvid u njih, a članstvo u Zajednici je dobrovoljno, ako netko nije zadovoljan može 

istupiti iz Zajednice. 

- Marija Črep  moli da joj s objasni raspodjela sredstava za stručni rad, te smatra da Zrinska 

garda dobiva dovoljno sredstava i ne bi trebala ulaziti u raspodjelu GZK.  

- N. Kotur pojašnjava bodovanje za stručni rad ( bodovanje prema podnijetim izvješćima) 

- M. Obadić naglašava da nije tražio 15.000,00 kn , te smatra da je njihov veliki proračun 

samo plod njihova rada i javljanje  i sudjelovanje u različitim projektima 

- D. Vugrinec naglašava d se nikada do sada kao prethodne godine nije odvajalo za kulturu, 

naglasio je dase puno radi i da Grad želi ulagati u kulturu, te smatra da gZ sama mora riješiti 

financiranje prema Zakonu,Grad financira i druge udruge te da Garda nije došla u Grad 

ttražiti  sufinanciranje. 

- N. Kotur naglašava da je kriterij za za financiranje udruga slanje izvješća koja moraju biti 

dostavljena u roku, Garda nije poslala izvješće već samo popis nastupa. 

- Fašničko društno N.selo na dravi postavlja pitanje od kuda tolika financijska sredsta Gardi 

- D. Buvač naglašava da je prije 4. Godine  Grad odlučio da će se Garda financirati direktno iz 



proračuna Grada, te naglašava da GZK donijela definiciju što je to nastup te je svako 

društvo dobilo pojašnjenje u radnim materijalima na prethodnoj Skupštini. 

- D. Vugrinec pojašnjava da Grad plača nastupe Zrinske Garde  za protokolarne nastupe, dok 

društva ne dobivaju plaćene nastupe, protokolarni nastupi plačeni su direktno od strane 

Grada.Jedine obaveze financiranja Grad ima prema crvenom križu i DVD-u koji moraju 

financirati.Naglašava da je GZK donijela odluke i načine financiranja, te naglašava da se 

financira kulturni amaterizam. 

- S. Bašek Šamec-postavlja pitanje Gardi dali znaju koliko vremena, truda i odricanja treba da 

bi se napravio nastup od 15 min, te naglašava da su velike razlike u pripremi programa za 

nastupe amatera 

- Karmen Kovačević Jambor postavlja pitanje dali je Garda članica GZK , i što kao članica 

radi u GZK 

- Buvač odgovara da je Garda prema članku 5 Statuta Zajednice podnjela zahtjev za članstvo 

te je članica GZK, a da je Skupština ta koja donosi donosi odlike o prijedlogu članova IO. A 

Garda nije podnijela sva potrebna Izvješća za 2017 i 2018.g, koja su temelj za podjelu 

financijskih sredstava ,poslana su samo izvješća o nastupima. 

- M. Obadić postavlja pitanje dali su oni obavezni slati Izvješća o radu ako nisu u proračunu 

GZK, te naglašava da se oni javljaju na različite projekte i iz njih se financiraju, a smatra da 

kao članica GZK ima pravo na raspodjelu sredstava, naglašava da su ostale članice neradnici 

te zbog nerada jer ne pišu projekte nemaju dostatna financijska sredsta, smatra da se 

podcjenjuje njihov rad. 

- Predsjedavajući Dejan Buvač upozorava ga da ne može na taj način vrijeđati ostale udruge i 

omalovažavati njihov rad. 

- Marijan Ramušćak-smatra da sva sredstva za financiranje Garde trebaju biti isfinancirana iz 

GZK ,te da se onda ne mogu financirati iz dvostrukih financiranja 

- D. Vugrinec-naglašava da o raspodjeli sredstava i bodovanju projekata odlučuje kulturno 

vijeće grada Čakovca.Zrinska garda je specifična po svojoj djelatnosti,a GZK okuplja 

kkulturne amatere, a njihova djelatnost nema dodirnih točaka kulturnom djelatnošću- 

drugačija djelatnost 

- N. Kotur predlaže da Skupština donese Odluku o dodjeli sredstava te predlaže da se Gardi u 

2020.g. doznači 5.000,00 kn. 

- J. Car postavlja pitanje dali je Garda ispunila kriterije za financiranje 

- M. Obadić javno se ispričao članicama na uvredi i neprimjerenim riječima koja se odnosila 

na neradnike , te predlaže da članice rade zajedničke projekte. 

- Marija Črep-Postavlja pitanje ako su sve članice dužne dati Izvješća zašto to ne radi Garda? 

- N. Kotur odgovara da Garda nije bila u raspodjeli sredstava 

- D. Buvač predlaže da se u raspodjelu sredstava za 2020-g. uvrsti i Zrinska Garda,te postavlja 

upit zašto se smanjio iznos financiranja stručnog rada 

- M. Obadić predlaže da se Gardi dodijeli najmanji iznos fin. Sredstava  

- N. Kotur moli članice da održe Skupštine u svojim društvima do 31.01. kako bi se do 28.02. 

mogla održati skupština GZK te se na vrijeme predala potrebna izvješća 

- K. Kovačević postavlja upit zašto su joj skinuti bodovi za stručni rad, te zašto nisu priznate 

radionice koje su održane 

- N. Kotur- kao udruga prijavili su 3 samostalna nastupa dok je u listi voditelja bilo napisano 

drugačije 

- D. Buvač savjetuje da tijekom godine u pismenom obliku članice daju svoje prijedloge 

postave pitanja, ili ako smatraju da je potrebno promjeniti nešto  .... sve dostaviti IO koji će 

razmotriti i pokušti pronači najbolje rješenje 

- N. Kotur predlaže dase članicama proslijede mailovi prije sjednica članova IO kako bi mogli 

slati svoje upite, prijedloge i sl. 

 

*** Jednoglasno je prihvaćena Odluka o financiranju za redovni i stručni rad. 



*** Jednoglasno je usvojena odluka da se Zrinska Garda uključi u financiranje GZK u 

2020.g s najmanjim iznosom koji ima jedna članica ili maksimalno 5.000 kuna. 

 

Ad10) N. Kotur predlaže da se razmisli i predloži Logotip GZK Čakovec 

 

 

       Ad 11) Donesena je Odluka o ukupnom radu i poslovanju Gradske zajednice kulture za  

            2019. godinu 

Ad 12)   Program Oni to delaju z ljubavi trebao bi se realizirati 23.05.2019., te će 

obavijestiti članice o zajedničkom sastanku sa predstavnicima Grada vezano uz program 

-L. Varga postavlja upit dali Big ben mora sudjelovati u programu jer ima nastup u Gradu 

-Članice smatraju da sve udruge trebaju nastupiti u zajedničkom programu Oni to delaju z 

ljubavi 

- Karmen Kovačević predlaže da GZK donese pravilnik o dodjeli priznanja prema 

pravilniku HSK 

*** Jednoglasno je donjeta odluka da GZK donese Pravilnik o priznanjima 

 

 

 

Skupština je završila u 19 sati 

 

 

 

 

 

 

Zapisničar: Jagoda Srša                                    Predsjednik GZK: Nikola Kotur 

 

 

 

Ovjerovitelji zapisnika: 

 

1. Ladislav Varga 

 

 

2. Marijan Ramušćak 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


